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Beste raadsleden en wethouder,  
 
Mijn naam is Henry Meutstege en ik sta hier als voorzitter van VV Ruurlo. Ik heb lang 
zitten twijfelen of ik vanavond zou inspreken. Maar gisteravond hebben wij een 
informatieavond gehouden voor de leden, en daar werd duidelijk de behoefte 
uitgesproken om ook het positieve verhaal van onze vereniging te laten horen. Daarom 
sta ik hier.  
 
De afgelopen weken hebben diverse insprekers vanuit hun eigen perspectief vooral hun 
zorgen en bezwaren gedeeld over het realiseren van een sporthal op Sportpark ’t 
Rikkelder. En wanneer ik me verplaats in de schoenen van de insprekers heb ik ook 
begrip voor die zorgen.  
 
Natuurlijk had de laatste inspreker gelijk dat het tijd wordt voor een besluit en zijn 
oproep om allemaal in de spiegel te kijken en bij jezelf te rade te gaan is helemaal 
terecht. Laten we allemaal in de spiegel kijken en ervoor zorgen dat er nu snel een 
duidelijk besluit wordt genomen over de locatie van de sporthal en laten we zo spoedig 
mogelijk beginnen met de realisatie.  
 
Ik begrijp de zorgen van de directe buurtbewoners. Er komt inderdaad een grote en hoge 
sporthal in hun directe woonomgeving. Daarom moeten we en zullen we zorgvuldig 
omgaan met de zorgen en wensen van de buurtbewoners en ze actief betrekken bij de 
verdere ontwikkeling van de sporthal en zijn directe omgeving. Overigens ter 
verduidelijking, ons uitgangspunt is dat de Furstenauerstraat open blijft! Dat 
uitgangspunt nemen we mee in het verdere ontwerp. 
 
Ik begrijp ook de diverse insprekers direct of indirect van Stichting Zwembad en begrijp 
hun teleurstelling nu de sporthal op een andere locatie dreigt te komen. Wij willen in de 
toekomst, waar de hal ook komt, graag blijven samenwerken en ook in gesprek blijven 
met Stichting Zwembad Ruurlo.  
 
Maar ook in onze eigen voetbalvereniging leven zorgen. Gisteravond hebben wij die 
aangehoord op een informatieavond en hebben de zorgen zo goed mogelijk van een 
antwoorden voorzien. Maar ook voor onze leden moet nog veel uitgewerkt en uitgedacht 
worden, en wij hebben beloofd onze leden goed blijven informeren gedurende het 
verdere proces.  De toon van deze avond was positief kritisch en wij als bestuur en 
stichting bestuur voelen ons gesterkt om door te gaan op de ingeslagen weg.  
 
In de lokale media stond onlangs een stuk waar de voordelen en de nadelen van elke 
locatie werd beschreven. En daar zijn wij het wel mee eens. 



Uiteindelijk komt het allemaal neer op een bekende uitspraak van een beroemd 
voetballer en tevens amateur filosoof: “Elk voordeel hep zijn Nadeel”. En dat geld ook 
voor elke locatie van een sporthal in Ruurlo. 
 
Ik wil vandaag vooral inzoomen waarom wij als bestuur van VV Ruurlo, mede namens de 
bestuurders van Stichting Beheer Sportpark ’t Rikkelder dit een goed plan vinden.  
Wij zijn enthousiast over dit plan en wij zijn zelfs bereid om samen met de binnensport 
verenigingen een opdrachtgevers rol op ons te nemen.  
 
Wij bekijken dit plan vanuit ons eigen perspectief als VV Ruurlo en benaderen het vanuit 
de kracht van het plan. Wij hebben ons de afgelopen tijd afzijdig gehouden van elke 
discussie in de pers en op social media. Dat hebben we bewust gedaan, omdat wij de 
onrust in het dorp niet verder wilden verhogen. Wij hebben het niet over andere 
oplossingen, wij hebben het alleen over de kracht van ons eigen plan. Dat wil ik 
toelichten. 
 
De realisatie van een sporthal op locatie ’t Rikkelder geeft ons als VV Ruurlo een aantal 
voordelen: 

• Het is een kans om kantine en kleedkamers volledig te vernieuwen. Daarmee zijn 
we wat huisvesting betreft klaar voor de toekomst 

• Om zicht en toegang tot het veld te behouden willen wij graag een tribune 
aanleggen naar het veld toe. Dit kan overigens relatief eenvoudig en we willen bij 
de realisatie veel van onze eigen mensen inzetten als hulp.  

• Synergie is voor ons belangrijk. Om ook in de toekomst gezond te blijven zijn wij 
afhankelijk van vrijwilligers. Wij geloven daarom erg in de samenwerking met 
andere verenigingen. 

• Wij willen graag dat ons sportpark meer gebruikt wordt door jong en oud. In de 
politiek wordt dit een vitaal sportpark genoemd. Maar een sportpark waar jeugd 
en ouderen vaker dan nu het geval is gebruik kunnen maken van de 
sportfaciliteiten dat is wat ons betreft waarom een vitaal sportpark goed is voor 
Ruurlo 

 
In de pers, door de insprekers en door de politiek wordt gesteld dat wij als VV Ruurlo 
hiermee een cadeau krijgen van de gemeente en dat dit precedenten zou scheppen voor 
andere verenigingen. Daar zijn wij het absoluut niet mee eens!  
 
Natuurlijk zijn de geschetste voordelen heel mooi en voor ons de reden om het te doen. 
Maar daar staat tegenover dat wij een flink stuk van onze grond en onze huidige 
gebouwen moeten inleveren. Ook leveren wij autonomie in, nu bepalen wij zelf wat er in 
onze kantine gebeurt, straks moet dat afgesproken worden met de andere gebruikers. 
Wij hebben afgesproken dat wij huur gaan betalen als gebruiker van de kantine en de 
kleedkamers en we hebben afgesproken dat we in de exploitatie willen bijdragen door 
een percentage van de kantine omzet af te dragen. Als het al een cadeau is, is het toch 
vooral een sigaar uit eigen doos. 
 
Wat ons betreft moet de gemeente in lijn met het eerder afgesproken programma van 
eisen en doorbouwend op eerder ingezet beleid voor centralisatie van cultuur en 



scholen de sporthal realiseren op locatie ’t Rikkelder. Centraal in het dorp en voor 
iedereen goed bereikbaar!  
 
Wij als VV Ruurlo, Stichting Beheer sportpark ’t Rikkelder, de binnensportverenigingen, 
Buitenschoolse Opvang Avonturijn en Daltonschool Willibordus vinden dat een sporthal 
op locatie ’t Rikkelder de beste en meest logische oplossing is voor Ruurlo.  
Dank voor uw aandacht.  


